
 

REUNIÓ DEL CONSELL ASSESSOR 

31 de gener de 2017 

 

Hora: 18:00h Can Bisa 
Convocats: Meli Arias, Biel Andreu, Antoni Esteban, Maite Lorente, Lázaro 
Momblant, Joan Carrau, Lourdes Padilla i Cristina Notario 
Assisteixen: Meli Arias, Antoni Esteban, Maite Lorente, Lázaro Momblant, 
Lourdes Padilla i Cristina Notario 
 
ORDRE DEL DIA 
1. Balanç de l'any 2016 

S’han recollit dades de l’activitat del Banc de Temps durant el 2016: 

• Persones associades: 67 (20 persones més que al 2015) 

• Intercanvis: 163 hores d’intercanvi l’any 2016 (38 hores més que al 2015) 

• S’han fet 4 tallers grupals: 

o 10 de març: Pilar Ciendones - taller de relaxació - 4 persones 

o 26 de maig: Tomas Villamayor - taller de mindfulness - 3 persones 

o 27 d’octubre: Tomas Villamayor - taller de mindfulness - 2 persones 

o 24 novembre: Tomas Villamayor - taller de mindfulness - 3 persones 

• S’ha col·laborat en 3 esdeveniments: 

o 6 de març: Cursa de la dona - 5 persones 

o 9 d’abril: Festa final setmana de la salut - 4 persones 

o 17 d’abril: Parada de Sant Jordi - 2 persones 

Durant l’any 2016 tant a Facebook com a Twitter s’han incrementat els 

seguidors en 100 persones aproximadament. En el cas de Twitter s’ha doblat el 

nombre de seguidors. 

Es comenta que de vegades el Twitter de l’Ajuntament no “retuiteja” els tuits 

que s’envien des del Banc de Temps. S’acorda que parlarem amb els 

companys de comunicació sobre aquest tema. 



 

S’aprofita per comentar que, tenint en compte l’experiència de l’intercanvi de 

llibres per Sant Jordi, la propera vegada hem de fer cartells prèviament per a 

informar la gent i aconseguir que vinguin a la nostra parada amb un llibre per 

intercanviar. 

 

2. Valoració de la festa 2n aniversari 

En general la festa es valora molt positivament, tant el pica-pica com el grup de 

música i el lloc. Hi va haver un problema amb l’electricitat però va ser un 

imprevist que no depenia de nosaltres. 

Es valora negativament la poca gent que va assistir, que s’atribueix al mal 

temps i a l’amenaça de pluja. No hi havia cap altre acte programat 

simultàniament. 

Es va fer una bona difusió , hi havia cartells a tot arreu i l’acte va ser molt 

retuitejat. 

Es conclou que si s’organitza alguna activitat adreçada a infants ve molta més 

gent. Aquesta festa anava destinada a un públic adult. 

 

3. Seguiment de l'activitat mensual "parada d'intercanvi de llibres" 

Es valora que l’intercanvi de llibres és una activitat que no funciona i es 

decideix deixar de fer-la. Per tant, aquest proper dijous ja no es farà. 

Es proposa posar una paradeta a la Biblioteca, però només informativa, no 

d’intercanvi de llibres per no interferir en les seves dinàmiques. 

El Toni s’ofereix per anar a parlar amb la directora de la Biblioteca sobre aquest 

tema i saber si els hi sembla bé la proposta. 

D’entrada es proposa anar-hi una tarda al mes, de 17h a 19h, per exemple, i 

que sigui rotatori entre les persones que vulguin fer-ho a canvi d’hores. Es 

proposa oferir-ho primer a les persones que en aquell moment tinguin saldo 

negatiu. 



 

També es comenta que podríem regalar un llibre a cada persona que es doni 

d’alta al Banc de Temps. 

 

4. Planificació d'activitats del primer semestre de l'any 

Es proposa fer un taller de conversa en anglès, ja que la Biblioteca té una llista 

d’espera de 3 anys. Primer ho parlarem amb la Biblioteca per saber si els 

sembla bé, ja que pretenem ser un ajut i rebaixar la llista d’espera. 

Es pot oferir la dinamització als membres que ofereixen anglès i utilitzar el bar 

de la sala Roser Carrau si es pot fer els dijous a la tarda. En ser una activitat 

grupal, ajudarà a la Secretaria a recuperar hores. 

S’acorda fer la sortida al Museu Carme Rovira el 1r. trimestre (cap al març, 

però dependrà de la disponibilitat de l’empresa que dinamitza la visita) i la 

sortida a l’IRTA el 2n. trimestre (inicis de juny). 

També es torna a fer la parada d’intercanvi de llibres per Sant Jordi, que faran 

voluntaris. 

 

5. Torn obert d'intervencions 

Hi ha una persona que ha fet la sol·licitud per incorporar-se al Banc de Temps, 

però estava pendent d’activar definitivament perquè és de Premià de Mar. Ens 

va explicar que viu prop del Mercat de la Flor i que fa vida a Vilassar i no a 

Premià. La Comissió valora que es donen les circumstàncies de vinculació amb 

el municipi per a que pugui formar part del Banc de Temps i se l’accepta. 

Un dels nostres socis, el Xavier, s’ha ofert per assessorar-nos, ja que té 

experiència perquè ha estat al Banc de Temps de Blanes. Ens ha convidat a 

anar a Blanes a parlar amb les persones que ho porten allà. Es valora com una 

bona proposta i es decideix que s’hi anirà. 

Es proposa fer-nos associats a l’ABdT. S’accepta i el Toni s’ofereix per tramitar-

ho i anar a les reunions que calgui. 

 


